
Referat bestyrelsesmøde 

 

Dato: 26. september 2019 
Deltagere: 
 
 

Tina, Majbrit, Jette, Britt, Irene, Christina 
Mette (afbud) 

Stævner/arrangementer 
 
 
 

Halloween stævne 2/3 november er lagt på drf go og tilmelding er i gang. 
Det undersøges  om vi kan lave et julestævne evt. i ”cup-format”. 
Vi har deltaget i indvielse af skøjtesøen i Bramming med trækketure, vi tjente 630 kr på 
det og det var en god aften. 
Vi har været med ved Tika hestival og det var en som vanligt god dag. 

Elevponyer/heste 
 
 
 

Red er udfordret af at være elevhest, han har fået flere ridetimer og bliver redet i 
weekenden, vi ser ham an. 
Næsten alle elevponyer er blevet klippet. 
Lilli har det bedre. 
 

Parter 
 
 

Intet nyt 

Undervisning 
 
 

Der er fyldt op på alle hold plus venteliste. 

Stald og opstaldere 
 
 

Majbrit er blevet staldansvarlig.  

Faciliteter 
 
 

Harvning er stadig en udfordring, banen må ikke være for våd, når der harves. 

Økonomi 
 
 

Status givet. 

Næste møde 
 
 

Torsdag d. 7. november kl. 19.30. 

Evt. 
 
 
 

Vi har fået sponsoraftale med OK benzinkort, man skal blot vælge Bramming Rideklub. 
Der er ikke nogen der har budt sig til med renovering af hestevognen, det undersøges 
derfor om den kan sælges. 
Det drøftedes, at det er vigtigt, at der fortsat bruges en undervisningstime i løbet af 
sæsonen i stalden med undervisning i udstyr og sikkerhed på staldgangen.  

 


